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Fotbollsplan på grusplanen vid Hellasgården  

Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka till Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande. 
 

Grusplanen vid Hellasgården är en yta som ur ett Nackaperspektiv länge varit intressant att bygga 
fotbollsplan på. Moderaterna har tidigare uppgett att samtal om detta har förts med Stockholms 
stad som äger marken.  

På kommunfullmäktige den 30 januari 2023 frågade vi socialdemokrater Mats Gerdau (M): “vad 
händer om vi inte kan bygga fotbollsplaner på varken Källtorp eller Ramsmora?”. Han svarade att 
man då måste vara kreativ och titta på andra alternativ. Ett av alternativen han lyfter är just 
grusplanen vid Hellasgården: “Går den (fotbollsplanen) att lägga på den grusplan som finns vid 
Hellasgården och ha parkeringsplatser någon annanstans? Man måste tänka, vad finns det för andra 
möjligheter och det är det vi och våra tjänstemän nu tittar på”, sa Gerdau (M) i kommunfullmäktige.   

Utifrån detta önskar vi att följande fråga besvaras:  

− Har nya samtal inletts med Stockholms stad om möjligheten att förlägga en fotbollsplan vid 
Hellasgården? 

 
Ella Tegsten (S)  

 
 

 


